
Russia, Moscow, Myasnitskaya Str, 24/7 С1

DESCRIPTION 

Type of deal: for a long-term rent

Property type: Office

Square meters: 200 sq.m.

Minutes to the closest metro: 5 by foot

Metro: Sretenskiy bulvar, Turgenevskaya, Chistyie prudyi

Class: B

Parking: Outside

Condition: Office repair

Furniture: Not furnished

Entrance: Free access

Tax department: 1

Floor: 3

Telephone: Ирина Иванова агент +7 985 331-62-02

Description:

Предлагается в аренду просторный офисный блок, полностью готовый к 

въезду. Практичная смешанная планировка: 7 кабинетов, 2 сан.узла, холл, 

переговорная. В здании две входные группы, одна со двора, вторая 

парадная со стороны Банковского переулка. В блоке также имеется два 
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входа (основной и черный вход). Окна выходят на две стороны: Банковский 

и Кривоколенный переулки. Приточно-вытяжная вентиляция, 

круглосуточная охрана здания. Есть лифт. Есть возможность оборудовать 

кухню. Возможность арендовать парковочные места за 10.000 рублей в 

месяц на территории двора.

Основные преимущества: шаговая доступность от нескольких станций 

метро, расположение в окружении объектов культурного и исторического 

достояния, гармоничное сочетание фасада здания и исторической 

архитектурной застройки района.

A spacious office block. Practical mixed layout: 7 offices, 2 bathrooms, a hall, a 

conference room. The building has two entrances, from the main and back 

yard. The unit also has two entrances (main and back entrance). The windows 

overlook two sides: Bankovskyi and Krivokolennyi lanes. Supply and exhaust 

ventilation, round the clock security of the building. Close to several metro 

stations. There is an elevator. It is possible to equip the kitchen. Possibility to 

rent parking spaces for 10,000 rubles per month in the yard.

PHOTO





Contacts

Phone:

Email:

Web-site:

Working days:

Hours:

Category:

Services:

This website is for informational purposes only and is not a public offer defined by the provisions of Article 437 of the Civil 

Code of the Russian Federation. Copying of the website materials is possible only with the written permission of the site 

administration.

+7 (966) 380 1075

moscow-rentals@yandex.ru

moscow-rentals.ru

Mon, Tue, Wed, Thu, Fri

10:00 - 18:00

Real Estate agency

Property rent and sale

mailto:moscow-rentals@yandex.ru
https://moscow-rentals.ru

